
 
-BİRLEŞİK KELİMELERİ HECELERE AYIRMA- 

 
 

  ***Sessiz harf ile biten bir sözcükten sonra, sesli harf ile başlayan bir sözcük 

gelirse, sessiz harften sonra gelen sesli harfler, sessiz harf ile birleştirilir. 

 

ÖRNEK:   k ı z ı l +  a y           Kızılay          kı – zı - lay 

                     lay 

Aşağıda verilen birleşik sözcükleri kuralına uygun hecelerine ayıralım. 

başöğretmen  

………………………………………………………………… 

hanımeli      

………………………………………………………………… 

yeşilay        

………………………………………………………………… 

kırkayak  

………………………………………………………………… 

ilkokul  

………………………………………………………………… 

semizotu       

………………………………………………………………… 

yayınevi  

………………………………………………………………… 

 öğretmenevi      

………………………………………………………………… 

aşevi  

………………………………………………………………… 

ipucu      

………………………………………………………………… 

büyükayı 

………………………………………………………………… 

eloğlu      

………………………………………………………………… 

gözaltı 

………………………………………………………………… 

akağaç 

………………………………………………………………… 

bozayı 

………………………………………………………………… 

huzurevi 

………………………………………………………………… 

kavuniçi      

………………………………………………………………… 

denizatı 

………………………………………………………………… 

  


